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Kaj nam bodo prinesle občine?
Te dni so po vseh krajih potekali zbori obča-

nov, na katerih so se občani opredeljevali o terito-
rialni ureditvi bodočih občin. Večina Ijudi žal še
vedno ne pozna referendumskih območij, še manj
pa si je na jasnem, kako bodo nove občine delo-
vale.

Peter Pal, profesor iz Pijave Gorice: »Sam sem
za združevanje v večje, gospodarsko učinkovitejše
občine, toda pod pogojem, da bo zagotovljeno
enakopravno odločanje vseh prebivalcev, tudi iz
najmanjših krajev. V nasprotnem primeru je bo-
l\e, da si Ijudje sami krojijo usodo v svoji občini.
Se prej pa se bo treba dogovoriti, kako bomo
uresničili eno največjih naložb v Viški občini

bilo premalo občin. Vsi smo bili v eni sami, ki pa
je bila prevelika. Zdaj, ko bomo na Igu dobili
svojo občino, bomo lahko laže urejali naše krajev-
ne zadeve, ne bo nam več treba hoditi za vsako
stvar v Ljubljano.«

Janez Oblak, kovinostrugar iz Zaklanca: »Prav
je, da bo KS Horjul postala samostojna občina, bo
vsaj več denarja ostalo pri nas. Zdaj ga bo več za
ceste, hkrati pa bo tudi večja kontrola nad njego-
vo porabo; namenska sredstva bodo porabljena za
to, za kar so namenjena. Super bo tudi, da smo se
v upravnih zadevah naslonili na Vrhniko, saj bo-
mo zdaj imeli bliže.«

Milan Intihar, električar iz Želimelj: »Najbolje
bi bilo. če bi Želimlje postale samostojna občina.
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— gradnjo novega vodovoda in sanacijo starega na
območju KS Pijava Gorica. Naj povedo, kdo bo
to plačal.«

Polde Jarc, kovinar iz Dvora: »Najprej naj nam
povedo koliko bo denarja in kako se bodo občine
financirale, šele potem se bomo lahko odločili.
Da bi le bil denar za komunalo, da bi lahko kaj
naredili; skratka, da bi bile nove občine funkci-
onalne. To je bistveno, ne pa kolikšna bo ob-
čina.«

Alenka Ambrož, natakarica z Iga: »Do zdaj je

Nam vsaj ne bi bilo treba po vsak papir v Ljublja-
no. Viška občina je gotovo prevelika. Naši krajani
bodo zdaj bolj povezani skupaj in bodo lahko še
več ustvarili.«

Metod Kovač, mizar iz Srednje vasi pri Polho-
vem Gradcu: »Polhov Gradec naj bo svoja obči-
na, in to skupaj s Črnim vrhom. Več denarja bo
lahko priteklo. Sicer je pa s temi stvarmi tako: po
eni strani pridobiš, po drugi pa izgubiš. V vsakem
primeru pa viška občina že predolgo traja.«
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